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THANKSGIVING SUNDAY JOINT WORSHIP
Worship with Praise

Prelude
                                                              Pianist
Call to Worship





Rev. Samuel Ling                       

*Processional Hymn  #23  “Now Thank We All Our God”    All
Praise Songs                                                    Chinese Praise Team

*Pastoral Prayer




      Rev. Samuel Ling
*The Lord’s Prayer (Sung to Malotte)                                         All
QT Testimony                                                  Sara Mei Hui Ramos
Worship with Giving

Welcome/Announcement




   Chairperson

Offering                                                                                        All
Music Offering                                                               Philip Chen





























Worship in the Word

Testimony of Evangelism                                    William Sun
Message  “Thanksgiving in the In-Between”   Pastor Elliot Siu
                      Job 1:20-22        Interpreted by Rev. Samuel Ling
Worship by Living the Word

*Hymn of Response     #443 “Thanks to God”                  All
*Doxology                                                                         All
*Benediction



          Pastor Timothy Kim
Choral Benediction



         CCCSB Choir







*Please Stand
報告事項
一.
本月份為「培養QT靈修月」，鼓勵大家實踐每日靈修的習慣。
二.
上主日所收到的2013差傳信心認獻卡共35份，數額為$51,160。離預定目標$80,000尚有距離，請弟兄姊妹繼續認獻，為此同心禱告。
三.
本教會一年一度的會員大會隨後將於11:30召開，將為2013年預算及執事選舉進行投票表決。請會員們務必留步參加。若有要事不克出席，可向教會辦公室索取缺席票。
四.
今日成人裝備訓練將暫停一次。

五.
今日之教會午膳由張志平李欣伉儷及兒子張岳弟兄奉獻，以感謝弟兄姊妹於李欣姊妹動手術時的關懷與代禱。
六.
牧執會將於今日下午1:45教會三樓會議室舉行。請現任執事與當選2013年新執事們預留時間參加。

七. 2012年冬季學期”裝備訓練”將於十二月份開始。詳情請參閱課程簡介，請弟兄姐妹儘快報名以便教室分配。
八. 11月21日晚的週三晚中英聯合祈禱會暫停一次，以便弟兄姊妹籌備感恩節。
九. 家長們請注意! 本週五11月23日晚上在教會的青少年及兒童節目，因為感恩節假期暫停一次。將於11月30日週五晚上7:30恢復聚會。

十.
佳樂團契將於11月24日(本週六)上午10:30在教會交誼廳舉行感恩聚會。有火雞大餐。並有感恩分享,每位分享有三分鐘，盼事先準備。
十一.教會將於聖誕節主日(12月23日)舉行浸禮及接納新會員。凡已接受耶穌為個人救主，並欲接受浸禮的弟兄姐妹，或您在其他教會受洗，已在本教會聚會六個月以上，歡迎您申請加入教會，請即與凌牧師聯絡。

十二.顧穗生及莊祖萱伉儷的次女顧家忻Kathy Ku於11月17日結婚之喜，與卡特亞倫先生共諧連理。謹此祝賀，願主祝福。
十三.教會辦公室將於週一(11月19日)上班;但週五感恩節後(11月23日)則休假一天。 
ANNOUNCEMENTS

1. 
November is our QT Promotion Month to encourage all to QT. 
2.
Thirty-five pledges totaled $51,160 have been collected as of last Sunday. Our target faith pledge for 2013 is $80,000. Please fill out the pledge card if you have not already done so. 
3. 
Annual Membership Meeting will be held at 11:30am as we will consider the approval of 2013 Church Budget and the confirmation of new deacons. It is important for all members to attend. Absentee ballots are available at the church office. 
4. 
There will be no Adult Equipping Classes today.
5.
Today’s lunch is donated by Zhiping Zhang and Li Xin along with their son, George to thank all who prayed for them during Li Xin’s surgery. 
6. 
Church Board Meeting will be held at 1:45 pm today in room #302. All current and newly confirmed deacons are to attend the meeting.
7. 
2012 Winter Quarter Equipping Classes will start in December. Please see insert for class description.

8. 
Joint Wednesday Night Prayer Meeting on 11/21 is cancelled in anticipation of Thanksgiving preparation. The next prayer meeting will be on 11/28 Wednesday night. 
9. 
Attention Parents! There will be no Friday Night Live Youth nor Children Good News Club on 11/23 due to the Thanksgiving Holiday. Programs will resume on 11/30 Friday at 7:30 pm. 
10.
Caleb Senior Fellowship will meeting for its Thanksgiving Special on 11/24 this Sat. at 10:30 am at church. There will be a turkey feast and all senior are welcome to share their testimonies. 

11.
Christmas Baptism and church membership transfer will be held on Christmas Sunday 12/23. All interested please contact Rev. Ling.
12.
Congratulations to Wilson and Virginia Ku on the marriage of their second daughter, Kathy Ku to Mr. Aaron Carter on 11/17 yesterday. May God bless the newlyweds. 

13.
Church office will be opened on 11/19 Monday (tomorrow) and it will be closed on 11/23 Friday (following Thanksgiving Day). 
